
Skolebestyrelsesmøde Sejs Skole mandag den 13.01.22 klokken 19.30-21.30 
Mødet afholdes i et stort lokale. Hvis der er ønske om at deltage virtuelt, kan 
der opsættes en pc til brug for det. Dette skal tilkendegives dagen før mødet.  
On 23.2. 
Ma 28.3. 
Påske i april 
Ma 2.5. 
To 16.6.  
Afbud: Mads, Jakob, Kirsten, Morten  

Dagsorden Referat 
1. 

Valg af formand 
(19.30-19.45)  
Morten har tilkendegivet, at han ønsker at trække sig fra for-
mandsposten, da han er valgt ind i Byrådet. Morten bliver 
siddende i skolebestyrelsen valgperioden ud. Alle ordinære 
forældrevalgte til bestyrelsen er valgbare og alle forældre-
valgte og medarbejderrepræsentanter, har stemmeret. Ledel-
sen, suppleanter og elever kan hverken stemme eller stille op 
til formandsposten. Therese, som er næstformand, leder mø-
det ind til en ny er valgt.  
 

a) Forslag til kandidater til formandsposten 
b) Orientering om afstemningsreglerne 
c) Valghandling, hvis der er opstillet mere end en kan-

didat.  
 

 
a) 
Følgende er foreslået: 
Pia 
 
b) 
Kristian orienterer om de formelle formaliteter i 
forbindelse med valget. 
Det er kun de forældrevalgte og medarbejderre-
præsentanterne, der kan stemme blandt de for-
ældrevalgte, som ønsker at opstille. 
 
c) 
Pia er valgt som formand 
 

2. 

Orientering om gældende corona-forhold 
(19.45-19.55) 
 

a) Skolens ledelse orienterer om seneste instrukser 
b) Spørgsmål og drøftelse 

  

a) 
De gældende retningslinjer for grundskolen er 
pt gældende frem til 31.marts. 
Der er beskrevet nogle regler og en række anbe-
falinger. Regler står over anbefalinger. 
Vi holder os på stamhold i den udstrækning, det 
er muligt i forhold til at kunne gennemføre un-
dervisningen.  

I forhold til at håndtere smitten, så skal alle ele-
ver fra 1.-9.årgang testes to gange om ugen, så 
vidt det er muligt. 
Fra uge 3 udvides testkapaciteten på skolen. 

I den udstrækning hvor vi som skole er oriente-
ret om smitte hos en elev, orienteres klassen om 
smitten, så der kan laves en 0.dags test, og de 
gældende anbefalinger kan sendes ud til foræl-
drene. 

Det er besluttet at skolefesten i uge 6 ikke skal 
afholdes. Ligeledes har vi udsat mødet for de 



kommende 0.klassesforældre til april.  
Nytårskoncerterne er ligeledes udsat. 

b) 
Intet 
 

3. 

Forretningsorden for skolebestyrelsen 
(19.55-20.15) (bilag vedlagt) 
 
Jf. beslutningerne på august-mødet punkt 3.c fremlægger arbejds-
gruppen et revideret forslag til forretningsorden. 
 

a) Fremlæggelse af forslag v/ Pia 
 

b) Drøftelse af det fremlagte 
 

c) Beslutning om endelig udgave udarbejdes 

 
a) 
Pia orienterer om, hvordan arbejdet med at ud-
arbejde forretningsorden har fundet sted. 
 
b) 
Gennemgang og drøftelse af de forskellige 
punkter, som blev noteret ind i udkastet. 
 
c) 
Beslutning om at der er en endelig udgave med 
de drøftede justeringer. 

4. 

Evaluering af ordningen med Skolemad.nu  
(20.15-20.35) (Bilag vedlagt) 

Skolemad.nu har efter henvendelse fra skolen (KM) sendt det bi-
lag, som er vedhæftet. Vi har hver dag et antal elever, som benyt-
ter sig af ordningen ligesom der hver dag er nogle fra 8. og 9. år-
gang, som benytter sig af tilbuddet i Multihuset.  

Da vi startede samarbejdet med Skolemad.nu var aftalen, at vi 
skulle evaluere dette samarbejde med henblik på at vurdere, om 
skolebestyrelsen kan anbefale et fortsat samarbejde og hvis den 
kan det drøfte evt. ønsker om tilretning.  

a) Kort fremlæggelse af vedhæftede bilag v/Kristian 

b) Drøftelse og spørgsmål jf. indledningen 

c) Beslutning om hvilken holdning skolebestyrelsen har 
til samarbejdet med Skolemad.nu.  

 

 

 

a) 
Kristian orienterer om baggrunden for valget 
om at afprøve Skolemad.nu. 
Der er stor tilslutning til ordningen. Sejs Skole 
er den største kunde. 
Gennemgang af hvad der købes og hvor ofte. 

b) 
Spørgsmål vedr. bestilling ved blandede klasser 
på mellemtrinnet. Der bestiller man bare til sin 
faste klasse. 
Der orienteres om, at der efter sommerferien 
kom melding om et gebyr.  
Efter efterårsferien kom der pludselig prisstig-
ning. Skolemad.nu svarede retur, at det var den 
naturlige prisregulering. 
Der har været enkelte problemer med, at det be-
stilte, ikke blev leveret, hvis der bestilles flere 
produkter til samme elev. 
Hvis der har været en elev, der ikke har modta-
get det bestilte, så har kontoret ringet og der-
med få opklaret om bestillingen overhovedet er 
gået igennem. 
Der spørges til, hvor ofte der er sker fejl i be-
stillingerne. Det virker til at der ikke så ofte 
sker fejl. Kontoret oplever ikke at blive overbe-
byrdet i forhold til opgaven omkring skolemad. 
 
Eleverne giver udtryk for, at de er glade for, at 
de ikke skal bruge tid på at stå i kø i lang tid for 
at få mad og dermed miste frikvarterstid. 
 
Drøftelse af det ernæringsmæssige aspekt. Det 
er ikke så sundt, men det er nok ikke meget an-
derledes i kvaliteten, end det man også kan 
købe i Multihuset. 
Skolemad.nu siger, at de er modtagelige for for-
slag. 



Der er slået en stilling op i forhold til at kunne 
ansætte en kok i Multihuset, så der kan måske 
ske en forandring på sigt i forhold til at kunne 
udbyde skolemad. 

c) 
Der fortsættes med Skolemad.nu. Hvis der 
kommer et lokalt alternativ, kan dette altid 
genovervejes. 

 
5. 

Økonomi-kort status 
(20.35-20.45) 
Dette punkt er en orientering om status på økonomien  
 

a) Kristian fremlægger status på regnskabet til 
dags dato.  

b) Spørgsmål og drøftelse 
  

 

a) 
Den endelige status på regnskabet kan endnu 
ikke helt opgøres, men der forventes fortsat et 
resultat lige i underkanten af 1 mio. Der mang-
ler dog en afklaring omkring en coronakonto, så 
der kan komme en lille ændring, hvis ikke alt 
refunderes. 

Budget for 2022 er endnu ikke udmeldt, men 
det forventes, at den økonomiske tildeling ikke 
bliver mindre. Da skolen ikke forventer ekstra 
opgaver – klasseantallet forventes at blive det 
samme – så ser det fornuftigt ud. 

b) 
Intet 
 

 
6. 

Principper  
(20.45-21.05) (bilag) 
 
En fortsættelse af revideringen af principperne, idet der på 
vedhæftede bilag kan ses både det nugældende og forslag til 
ændringer skrevet med rødt. Bilaget kommer først mandag 
aften.  
 

a) Fremlæggelse af forslag til ændringer af 
principperne for punkterne 3.1.12 til 3.1.17  

b) Spørgsmål og drøftelse 
 
 

 
a) 
Gennemgang af principperne 3.1.12 og 3.1.13. 
De øvrige udsættes 
Der er følgende kommentarer til 3.1.13: 
Ønske om at der laves en beskrivelse af mel-
lemformer på hjemmesiden 
Opmærksomhed på at der er et ønske om at til-
bud til de højt begavede børn.  
Dette skal drøftes på et kommende møde. 

7. 

Orientering  
(21.05-21.15) 
 

c) Formand  
d) Skoleledelsen 
e) Andre medlemmer 

 

a) 
Velkomst til Pia. 
Pia takker – Morten har været formand i 8 år, så 
det er en stor opgave at tage over på. 
 
b) 
Kristan undersøger til næste møde, hvem der er 
på valg. 
Der skal den kommende tid undersøges i for-
hold til personalesituationen – herunder 



ansættelsesgrader, orlov etc. Der skal laves et 
skøn på antal elever pr 050922. På den bag-
grund ses der i skoleafdelingen på omfordeling 
af personale i det samlede skolevæsen. 
 
c) 
Den nye hal tager form. Den forventes klar i 
sensommeren 2022. 
Der nedsættes et nyt ide- og programudvalg i 
forhold til bygning af endnu en hal. 
 

8. 

Punkter til kommende møder  
(21.15-21.20) 

 Principper fortsat 

 Drøftelse af differentierede mødetider for eleverne 
 Om skolebestyrelsens informationsindsats jf. decembermødet 

2021 punkt 4 
 Præsentation af indholdet af samarbejdet med Kirken på 3. år-

gang 
 

 
Principper fortsat – se punkt 6 
Mellemformer 
Særligt begavede børn 

9.  
Evt.  
(21.20-21.30) 

Spørgsmål i forhold til betaling af ting i klub-
ben via skolens mobilepay. Overvejelser om-
kring en form for klippekort, så det kan blive 
mere fleksibelt. 
 

 


